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W odpowiedzi na interpelację Pana Radnego w sprawie montażu 

progów zwalniających na ul. Gościniec (na odcinku od ul. Akacjowej  

do ul. Miodowej) – nawiązując do pierwotnej odpowiedzi informuję,  

że zwrócono się do Rady Osiedla „Gutwin” o opinię w sprawie ewentualnej 

budowy progów zwalniających oraz do Komendy Powiatowej Policji  

o udostępnienie statystyk zdarzeń w ostatnich 2 latach. Według 

uzyskanych danych w okresie od 31 lipca 2022 r. do 31 lipca 2024 r. w 

policyjnych systemach widnieją informacje jedynie o 2 zdarzeniach 

drogowych na ul. Gościniec. Ponadto Rada Osiedla „Gutwin” negatywnie 

opiniuje budowę progów zwalniających na odcinku ulicy Gościniec od ul. 

Akacjowej do ul. Miodowej. Uwzględniając argumenty zawarte w 

pierwotnej odpowiedzi tj. m.in. zapewnienie wszystkim uczestnikom ruchu 

możliwości bezpiecznego poruszania się po wydzielonych odrębnych 

elementach drogi (ścieżka rowerowa, chodnik, jezdnia dwukierunkowa) 

oraz obowiązujące ograniczenie prędkości do 40 km/h  

– nie planuje się budowy progów zwalniających na ww. odcinku ul. 

Gościniec.  

 

Z upoważnienia Prezydenta Miasta 
Wiceprezydent Miasta 
Krzysztof Kowalski 
 


